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Närvarande 

 

Ordförande                                             Charlotte Norlin (HSO/NHR) 

Vice ordförande                   Anders Carlsson (HSO/RTP-StS) 

 

Ledamöter:                                               Elisabet Hellaeus (HSO/NHR) 

                                                                  Elisabeth Aguado (HSO/IFS) 

                                                                  Anita Runesved (HSO/FHLIS)                                                                                                                                   

 

Sekreterare:                                               Leena Hämäläinen 

    

Tjänstemän:                  

Avdelningschef         Anna-Lena Christensson Österberg 

Enhetschef          Håkan Wiegandt 

 

Frånvaro: 

Enhetschef          Leif Jarlebring 

                                                   

                                                              

 

Sammanträdet hölls vid Östermalms stadsdelsförvaltning, lokal Hjorten, kl. 15.00–16.20.  
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§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna. Ordförande påpekade att 

tillgängligheten i stadsdelsförvaltningens möteslokaler och toalett för allmänheten är 

bristfällig. Tillgängligheten för att nå den konferenslokal som användes till 

handikapprådets planeringsdag var inte heller godkänd. För övrigt var planeringsdagen 

innehållsrik och bra.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.  

 

Till övriga frågor anmäldes frågan om: 

 Tillgänglighetsvandring, avstämning 

 Genomgång av nämndsammanträdes protokoll augusti 2011 

  

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

  Elisabet Aguado utsågs att tillsammans med ordföranden Charlotte Norlin justera dagens 

protokoll.  

 

§ 4. Datum för protokolljustering 

Protokollet justeras via mejl och undertecknas vid rådets nästkommande sammanträde, 

2011- 11-10. 

 

§ 5. Föregående protokoll  

Föregående protokoll 2011-09-15 godkändes och lades till handlingarna.  

 

§ 6. Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden 

 Anna-Lena informerade om tertialrapport nr 2 enligt den senaste 

månadsrapporten. Socialtjänstavdelningens underskott har ökat till - 7,8 milj. kr. 

Stadsdelsförvaltningen har totalt ett överskott + 4,6 milj. kr. Nämnden godkände 

tertialrapporten. 

 Anna-Lena informerade om att Carpe Diem är nöjd med det beviljade bidraget 

om 15 000 kr och de lokaler de har tillgång till för den planerade verksamheten. 

Anna-Lena informerade om huvudpunkterna i den kommande budgeten för 2012: 

- hemlösheten motverkas 

- hemlösa ungdomar uppmärksammas 

- stöd till barn och ungdom som far illa 

- arbetslinjen ska gälla 

- god omsorg och valfrihet ska gälla för personer med funktionsnedsättning 

- budgetplanering för kommande året kommer att påbörjas inom kort. 

Kommunfullmäktige lägger budgeten för hela staden den 16-17 november.  

  

§ 7. Information från Familjeenheten, barn och ungdomar 0-20 år med 

funktionsnedsättning 

Inget nytt från Familjeenheten och barn och ungdomar . 
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§ 8. Information från Stöd och serviceenheten 

Håkan berättade att underskottet på enheten beror på flera dyra placeringar med diagnosen 

frontallobsdemens och tomma lägenheter inom gruppbostäderna. De mätningstillfällen 2 

ggr per år som finns inom LSS försvårar budgetplaneringen över året. Att fatta beslut, 

verkställa och betala borde ligga centralt i staden angående LSS. Vidare att gruppen med 

autistiska diagnoser ökar dels på grund av att flera diagnostiseras samt att många av dessa 

yngre med diagnos är studerande som bor i stadsdelens studentbostäder. 

 

§ 9. Övriga frågor 

- Avstämning, tillgänglighetsvandring. Rådet gick igenom de brister som de 

hade upptäckt under vandringen. Punkterna förs in i ett skärskilt protokoll. 

- Ordföranden gick igenom nämndprotokollet från augusti 2011. Denna 

genomgång ledde till diskussion om hemlöshet, träfflokal Lotsen där 

ordförande noterade att två politiska partier var av samma uppfattning att 

Lotsen inte borde ha flyttats, samt träfflokal Bryggan. Angående Bryggans 

existens under kommande året återkommer Anna-Lena vid senare tillfälle när 

kostnadsfrågan är löst. 

 

Rådet lämnar önskemål om att vid några av kommande rådsmöten få träffa en 

representant för Äldreomsorgen, det lokala pensionärsrådet och Sara Malm från 

Trafikkontoret. Anna-Lena undersöker när detta kan bli möjligt. 

 

Rådet ville få närmare beskrivning om ”Fixar Felix” och om regelverket runt det. 

Rådet påpekade att formuleringen om åldersgränsen 65 år kan tolkas att tjänsten 

inte är tillgänglig för funktionshindrade under åren 65 till 75. 

Förvaltningen förklarade att inom Äldreomsorgen har man rätt till ”Fixar Felix” 

f. o. m. 75 års ålder men detta gäller inte personer med funktionsnedsättning utan 

alla kan anlita tjänsten oavsett åldern. 

 

§10. Datum för nästa möte  

Nästa rådsmöte är den 10 november på Värtan, Karlavägen 104, kl. 15.00–16.30. Riita-

Leena Karlsson är inbjuden som gäst. 

Anders Carlsson meddelade att han inte kan närvara vid nästa rådsmöte.  

 

§ 11. Avslutning  

Ordföranden tackade alla närvarande och avslutade mötet.  

 

Bilaga 

Protokoll, Tillgänglighetsvandring 

 

 

 

______________ 


